
 

Styrelseprotokoll kl. 10-12, 17 Mars, 2024, Vansjö Bygdegård 
Deltagare: Magnus Weidenhaijn, Hillevi Bohlin, Sylve Salström, Henrik Turunen, Lars 
Adolfsson, Yngve Melin, ChrisMne Persson, Staffan Lund, Jonas Weissglas, Tom Runeklev och 
Mathias Persson 

§1. Välkommen och dagordning 

Staffan hälsade alla välkomna och gick igenom föregående protokoll. 

Dagordningen godkändes. 

§2.   Regleringsprojektet – Ansökan om LONA finansiering och status 

Staffan delade ut en budget för ansökan. Länsstyrelsen har återkopplat med frågor kring 
ansökan. Projektet består av sex delar, se bilaga 1. Norkonsult är ansvarig för del 1 och 3. När 
det gäller punkt 2 får Magnus uppdrag aX MXa på vilka som kan vara lämpliga aX ta in 
externt. Punkt 4 om Vansjön som utjämningsmagasin driver kommunen. Punkt 5 om 
finansieringsstrategi kommer VNV handla upp av extern part. Punkt 6 om kommunikaMon 
och projektledning kommer dra igång när väl ansökan ska skickas in.  

§3. Dialogprojekt – Mellankommunal samverkan LONA 

Projektet rullar på och VNV följer hur arbetet fortgår då arbetet är relaMvt nystartat. Staffan 
har eX förslag aX VNV ordnar eX poliMkermöte med fokus på klimatregleringen och en 
fältvandring för närboende där vi visar på vilket arbete som vi hi\lls har gjort och vad som är 
på gång. Styrelsen ansvarar för aX jobba vidare för aX dessa möten ska bli verklighet.  

§4. Kontakter med Heby kommun eKer sista styrelsemötet och ENSUCON utredning 

Staffan och Yngve rapporterade aX de har inte fick några svar från kommunen gällande 
ENSUCON utredningen. De känner aX kommunen lägger över ansvaret Mll föreningen och 
inga vill ta fram några planer. EX förslag presenterades aX återigen bjuda in poliMkerna Mll 
årsmötet och aX vara tydlig med vilka frågor vi vill ha svar på för aX dels få svar på 
ansvarsfrågan och vilka åtgärder som behöver göras framöver. 



§5. Klippningen av näckrosor – planering, upplägg och frågor 

Ingen klippning kommer ske förrän den 15:e juni på grund av fågelskydd. Tom och Sylve har 
pratat om aX skjuta på renovering av båten. EX arbete ska göras där vassgruppen tar fram en 
tydlig plan för vilka områden som måste klippas. Bokningssystemet ska också ses över, se 
nästa punkt.  

§6. KommunikaUon 

KommunikaMonsgruppen rapporterade aX de har MXat på möjligheter aX göra en större 
uppdatering av hemsidan, men inseX aX det är för mycket jobb aX flyXa över hela hemsidan 
Mll en ny placorm. På mötet kom vi istället överens om aX alla i styrelsen ska maila in Mll 
ChrisMne och Jonas om de ser något på hemsidan som måste uppdateras. Fokus under 2024 
ligga på följande kommunikaMonsinsatser: 

• Få in fler medlemmar och klippare Mll näcken via insatser i sociala media och utskick (både 
mail och i brevlådan) 

• Uppdatera bokningssystemet så aX Tom får koll på vilka som bokar 

§7. Ekonomi 

Hillevi redovisade ekonomi där vi nu har på eget kontot: 74 357 kr och på sparkontot 55 424 
kr samt på LONA-kontot 59 702 kr. Medlemsavgiherna ska skickas ut nu innan påsk. 

 §8.Rapport från grupperna 

Fågelgruppen laddar inför årets skådning den 14 april 

Fiskegruppen beräXade aX provfiskningen visar på aX det finns mycket viiisk: mört och 
abborre. Abborrbeståndet är ungt och överlag ser det bra ut. En kompleX rapport kommer 
presenteras under våren och läggas upp på hemsidan.  

Övrigt: Yngve beräXade aX han varit med i Dalälvens vaXenråd där han presenterade vårt 
arbete och vad som har gjorts.  

§6. Nästa möte 

Nästa möte blir den 19 maj, en innan dess är det fågelskådning den 14 april. 

Vid protokollet 

Jonas Weissglas 




